
 

 

 

SANDNES KOMMUNE 

Hana skole 

REFERAT 

Møtetype: 
Møte nr: 
Dato: 
Sted: 
Møteleder: 
Møtereferent: 
Saksnr: 
Arkivkode: 

SU 
2 - 2020/2021 
10.12.20 
Hana skole 
 
Atle Sømme 
 

 

Innkalt Reidun Marie Enge (politisk representant), Torbjørg Hagestad (FAU), Ivana 
Narvestad (FAU), Trygve Skumlien Myrland (elevråd), Tonning Halvorsen 
(elevråd), Gry Wittenberg  (elevrådskontakt), Lise Tengesdal 
(lærerrepresentant), Anne Tove Thorsen (repr.andre ansatte) og Atle Sømme 
(rektor)  

Forfall:  

Sendes også: Politiske sekretariat, Kommunaldirektør for oppvekst skole og  
FAU-leder 

SAK  
NR 

BEHANDLET ANSVARLIG/ 
TIDSFRIST 

9 - 
20/21 

Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
 
Vedtak: Innkalling og referat enstemmig godkjent.  
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Regnskap 2020, per 30. november 

Regnskapet er som forventet. Skolen har et merforbruk på 213.000 
per 30. november. Mye skyldes høyere utgifter knyttet til vikar og 
ekstrahjelp enn normalt, pga Covid 19- situasjonen. I tillegg har 
skolen også ekstrautgifter knyttet til desinfeksjonsmidler og 
renhold. Dette er formidlet inn til Regnskap med tanke på refusjon 

SFO har et mindreforbruk på 130.000 per 30. november. 
Hovedårsak her er flere barne og høyere egenbetaling enn 
budsjettert.  

Vedtak: SU tar regnskapet til orientering.  

 

 Regnskap Budsjett Avvik Årsbudsjett 

2020 25.233.513 25.020.511 213.002 26.869.000 

2150 1.079.447 1.209.460 -130.013 1.083.000 

2222 7.213.697 7.236.547 -22.850 7.240.380 
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Innsparing 2021 
Budsjett for Sandnes kommune 2021 vedtas i kommunestyret 
14/12. Skolene er forespeilet budsjett med 3% reduksjon i forhold 
til budsjettet for 2020. For Hana skole utgjør dette en innsparing 
på ca. 800.000 kr.  

Fem innsparingsområder: 

1. Ledelse 
2. Merkantil  
3. Andre ansatte 
4. Funksjoner 
5. Bibliotek 

Skolen er i en prosess med tillitsvalgte for å finne 
innsparingsområder. Vi kan ikke se bort fra at vi må redusere til et 
absolutt minimum når det gjelder undervisningstimer i henhold til 
lærernorm og timer med barenveileder i henhold til sakkyndig 
vurdering. Det vil ikke være timer å sette inn på trinn som trenger 
ekstra styrking en periode for å ivareta læringsmiljø eller avlaste 
ansatte med høyt arbeidspress.  

Vedtak: SU ser at innsparingen vil medføre strammere rammer 
for skolens drift, og er bekymret for hvordan innsparingen vil slå 
ut for spesielt de sårbare elevene, og arbeidsmiljøet til skolens 
ansatte.  
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Resultater Nasjonale prøver 2020 
Vi gikk gjennom skolens resultater på Nasjonale prøver i høst, både på 5. 
trinn og på 8. trinn (avgangselevene til skolen).  
 
Gjennomsnittsresultater med gjennomsnitts skalapoeng:  

 
50 skalapoeng er gjennomsnittsskår på landsbasis. 4 skalapoeng regnes 
som ett års læring. Dette betyr at 5. klassingene våre i snitt ligger 
halvannet år foran landsgjennomsnittet i engelsk og ca ett år foran i 
lesing og regning.  
 
For avgangselevene våre er trenden motsatt. Går vi tilbake 3 år, scoret 
dette trinne tilsvarende under landsgjennomsnittet på Nasjonale prøver 
på 5. trinn. Dette er i seg selv ikke en god forklaring, men viser at 
elevene på trinnet har hatt en relativt normal utvikling gjennom 
mellomtrinnet. Skolen har ikke klart å løfte trinnet utover det normale.  

 

 Engelsk Lesing Regning 

5. trinn 56 54 53 

8. trinn (avgangselever) 45 47 47 



 

 
Neste SU-møter: 

 

  
 
Vedtak: SU er imponert over resultatet på 5. trinn, spesielt pga 
situasjonen med hjemmeskole i vår. På 8. trinn registrere vi at resultatet 
ikke er like bra. Gjør skolen nok for å løfte elevene gjennom 
mellomtrinnet? 
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Covid 19  
Rektor orienterte om smittesituasjon uke 48, der en elev hadde fått påvist 
smitte, og 38 elever og 3 ansatte ble satt i karantene. Det ble ikke påvist 
ytterligere smitte ved skolen, og alle var tilbake igjen ette 10 dagers 
karantene. Rektor orienterte videre om ekstra utgifter høsten 2020, ca. 
25.000 kr i vikarutgifter og 30.000 kr i renholdsmidler (jfr. sak 10) 
 
Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning 
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Høringsforslag skolerute 2021/2022 

Vi gikk gjennom høringsforslaget. Vi registrere at mandag 20/12 
står litt alene. Det kan fort bli søknad om skolefri for å dra på 
ferie. Et forslag er at tirsdag 21/12 er siste skoledag før jul, og at 
mandag 3/1 blir fridag i stedet. Dette kan være greit for familier 
som ønsker å reise, og da får en ekstra dag å komme hjem etter 
nyttår. Vi tar dette med i den videre behandlingen i ulike fora ved 
skolen før vi vedtar høringsinnspill i saken 14/1.  

Vedtak: SU ønsker uttalelse fra FAU og skolens ansatte i 
medbestemmelse før høringsforslaget vedtas i eget SU-møte 
(digitalt videomøte) torsdag 14. januar.  
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Orienteringssaker 
1. Bekymring for høyt sykefravær og arbeidspress på enkelte trinn. 

 
2. Svarprosent foreldreundersøkelsen 67%. 2. trinn hadde 

svarprosent, 77%.  
 
Vedtak: SU tar orienteringen til etterretning 
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Eventuelt 
 

 

https://docs.google.com/document/d/18ZYZRbhKJN87GqZy_7xGK6lA9aorkD8K2FvYN0SGgk4/edit?usp=sharing
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